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Kysymys E 7/2024   

Tekijä Pohjoismaiden neuvoston rajaesteryhmä 

Vastaanottaja Suomen hallitus 

  

Kirjallinen kysymys färsaarelaisten ajokorttien 

hyväksymisestä 

Suomen hallitukselle 
 

On käynyt ilmi, ettei asiasta vastaava ministeri ole selvittänyt tätä rajaesteneuvoston 

vuodesta 2014 alkaen priorisoimaa rajaestettä. Rajaeste katsotaan ratkaistuksi, kun 

ministeri on sen ratkaissut tai kun rajaeste poistetaan eikä työtä ratkaisun löytämiseksi 

jatketa. 

 

Färsaarelaista ajokorttia ei kaikissa Pohjoismaissa voi vaihtaa asuinmaan ajokorttiin 

henkilön muuttaessa Pohjoismaasta toiseen. Suomi on ilmoittanut valmistelevansa 

ajokortteja koskevaa uutta lainsäädäntöä. Färsaarten on kerrottu sisältyvän uuteen 

lainsäädäntöön, mikä tarkoittaa, että tämä rajaeste tulee ratkaistuksi Suomen osalta. 

 

Edellä esitetyn perusteella haluamme esittää asiasta vastaavalle ministerille seuraavat 

kysymykset:  

 Milloin ministeri arvioi tämän rajaesteen olevan selvitetty edellä esitetyn 

määritelmän mukaisesti?  

 Voiko ministeri antaa Pohjoismaiden neuvoston rajaesteryhmälle ajantasaisen 

selvityksen siitä, miten työ tämän esteen ratkaisemiseksi on edennyt vuodesta 

2014 alkaen?  

 

Estettä on priorisoinut rajaesteneuvoston färsaarelainen jäsen John Johannessen 

vuodesta 2014 asti. 

 

Lisätietoa rajaesteestä on luettavissa rajaestetietokannassa (ruotsiksi), este numero 14-

128: 

https://www.norden.org/sv/border-database/erkannande-av-faroiska-korkort  
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Tukholmassa 6. helmikuuta 2024 

 

Per-Arne Håkansson (S) 

Anna-Kristiina Mikkonen (sd.) 

Kim Berg (sd.) 

Truls Vasvik (A) 

Ann-Sofie Alm (M) 

Heikki Autto (kok.) 

Johan Hultberg (M) 

Maria Stockhaus (M) 

Catarina Deremar (C) 

Johan Dahl (Sb) 

Kjell-Arne Ottosson (KD) 

Ola Elvestuen (V) 

Sandra Listherby (Lib) 

Victoria Tiblom (SD) 

Tor André Johnsson (FrP) 
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